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With a new introduction and notes, this edition of Great Expectations offers new
insights into one of Dickens's most fascinating and disturbing novels. Charting the
progress of Pip from childhood to adulthood, Dickens shows the dangers of being
driven by a desire for wealth and social status.

As Pip moves from the Kent marshes to busy, commercial London, encountering many
extraordinary characters--from Magwitch, the escaped convict, to Miss Havisham, a
woman locked up with her past--he is confronted with the challenge of establishing a
sense of his own identity and values contrary to the

plans others have for him.
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评论

孤星血泪 Pip

-----------------------------
读过的狄更斯的小说里面最喜欢这部。大学毕业论文写的是Wemmick。人物刻画和心
理描写非常棒
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书评

经典还是要放在经典的位置，一直特别喜欢DICKENS的作品，Great
Expectations是最吸引我的一部，因为这一部的开篇非常特殊，一个少年的命运简单而
又瞬时抓住了我的眼球和我的心，吸引我不断的读下去。这部作品的老练和成熟一直是
倍受夸赞的，刻画人物内心的入木三分到让人惊异的...  
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